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Anonymizováno dle zákona č. 110/2019 Sb. o zpracování osobních údajů 

 

Obec Sobůlky 
Zápis 

ze IV. zasedání Zastupitelstva obce Sobůlky, 
konaného dne 18.7. 2023, v zasedací místnosti OÚ 

 
 
Přítomni: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                   Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
 
Omluveni: Ing. Aleš Bystřický 
 
 

 
Program jednání: 

 
   1.  Zahájení, jmenování ověřovatelů a zapisovatele  
   2.  Schválení programu zasedání 
   3.  Kontrola plnění úkolů a usnesení zastupitelstva 
   4.  Projednání nákupu sekacího traktůrku na obecní plochy a hřiště 
   5.  Schválení rozpočtového opatření č. 4/2023 
   6.  Projednání žádosti o udělení písemného souhlasu a žádost o zřízení  
        věcného břemene k pozemku p. č. 3524/117 
   7.  Projednání žádosti o vybudování optické infrastruktury v obci 
   8.  Různé  
   9.  Závěr 
                                
                                            
1. Zahájení zasedání zastupitelstva, jmenování ověřovatelů a zapisovatele 
 
Zasedání Zastupitelstva obce Sobůlky (dále též jako „zastupitelstvo“) bylo zahájeno v 19:00 
hodin starostou obce Františkem Svobodou (dále jako „předsedající“).  
Předsedající konstatoval, že přítomno je 8 členů zastupitelstva (z celkového počtu 9 členů 
zastupitelstva, Ing. Aleš Bystřický se omluvil), takže zastupitelstvo je usnášeníschopné (§ 92 
odst. 3 zákona o obcích). 

 
Předsedající určil ověřovateli zápisu Vojtěcha Rašovského a Robina Rajsigla a zapisovatelku 
Hanu Hrazdílkovou.   

 

2. Schválení programu zasedání  
 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu jednání v souladu s pozvánkou a navrhl 
upravit program následovně: 
Vložit bod č.8.) Schválení Dodatku č.1 ke Smlouvě o sdružení prostředků na společnou jednotku 
požární ochrany ze dne 7.12.2009 s městem Kyjov 
Vložit bod č.9.) Projednání FVE na obecních budovách 
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Přítomní zastupitelé neměli další návrhy na doplnění programu, přistoupilo se k hlasování o 
doplnění a změně programu navržené předsedajícím. 

 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Sobůlky schvaluje program jednání s doplněním bodu 8. a 9. 
 
Výsledek hlasování: 8-0-0 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                                Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
Hlasování proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 46/2023 bylo schváleno .  
 
 

 

3. Kontrola plnění úkolů a usnesení zastupitelstva 
 
Předsedající informoval, že poslední zápis ze zastupitelstva byl zveřejněn na webu obce a 
rozeslán zastupitelům i občanům, jak bylo požadováno. 
 
Předsedající informoval přítomné o odstranění samoobslužného výdejního místa Zásilkovny Z-
boxu, kvůli podprůměrnému využití ze strany občanů. 
 
Dále předsedající informoval o vybudování nové brány na sběrném dvoře. K dalším detailům 
ohledně omezení přístupu občanů do sběrného dvora se předsedající vrátí v bodě č. 10 různé. 
 
Předsedající sdělil skutečnost, že byla zakoupena ozvučovací aparatura pro účely ozvučování 
akcí pořádaných obcí a školou, o kterou se postaral Dušan Hrazdílek. Zhodnotil, že aparatura 
byla již vyzkoušena a zcela vyhovuje našim potřebám. 
 
Předsedající uvedl, že se občané využívající pronájem haly často dotazují na připojení k 
internetu. Případné připojení ze strany školy bylo paní ředitelkou zamítnuto, z důvodu 
množících se hackerských útoků. Proto se předsedající rozhodl oslovit firmu GT net, která již na 
hale buduje novou přípojku na Wifi, která bude sloužit pro potřeby občanů.  
Ing. Bohumil Bořecký, MBA kritizuje budování nové sítě Wifi, z důvodu neinformovanosti paní 
ředitelky. Uvádí, že se tyto případy dají řešit rozdělením softwaru na klientskou a privátní síť. 
Takové řešení by bylo podle něj nestálo peníze navíc. 
Předsedající dodal, že situaci předem konzultoval s firmou GT net a vybudovat novou síť bylo 
doporučeno ze strany firmy GT net. 
 
Předsedající dále informoval, že proběhla technická kontrola na traktor a vlečku, věc zajistil 
Marian Mořický. 
 
Předsedající informoval o tom, jak probíhá zalévání stromů u silnice směrem do Kyjova.  Jednou 
týdně vyjíždí s kanystry obecní zaměstnanci. Kontaktoval i silničáře, kteří se také podílejí na 
závlaze těchto nových stromů.  
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4. Projednání nákupu sekacího traktůrku na obecní plochy a hřiště 
 
Předsedající seznámil přítomné s cenovými nabídkami a to od firmy John Deere z Velkých Bílovic 
a P a L Velké Meziříčí. Předsedající doporučil firmu P a L, na základě dobrých zkušeností se 
servisem našich již pořízených dvou traktorů. 

 
 

Ing. Bohumil Bořecký, MBA navrhuje pořídit traktůrek prostřednictvím místních prodejen. 
Nezávazně oslovil firmu Motohobby v Kyjově, aby vypracovala cenovou nabídku. 
 
Dušan Hrazdílek předložil cenový návrh na sekací traktůrek od firmy Wisconsin z Prostějova. 
 
Následně proběhla diskuze ohledně maximální pořizovací ceny traktůrku. 

 
 
 

Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje max. pořizovací cenu 150 000 Kč za sekací 
traktůrek  

 
Výsledek hlasování: 2-4-2 
Hlasování pro: Milan Lecián, Ing. Bohumil Bořecký, MBA 
Hlasování proti: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Marian Mořický 
Zdržel se: Bc. Tomáš Kiška, EFA, Dušan Hrazdílek 
 

Usnesení č. 47/2023 nebylo schváleno .  
 

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje max. pořizovací cenu 200 000 Kč za sekací 
traktůrek  

 
Výsledek hlasování: 5-1-2 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                                Marian Mořický 
Hlasování proti: Ing. Bohumil Bořecký, MBA 
Zdržel se: Milan Lecián, Dušan Hrazdílek 
 

Usnesení č. 48/2023 bylo schváleno.  
 
 
 

5. Schválení rozpočtového opatření č. 4/2023 
 
Předsedající dal slovo účetní paní Bc. Kamile Kiškové, která uvedla, že z důvodu schválení 
Smlouvy o poskytnutí podpory ze SFŽP na minulém zasedání (dotace na Hospodu U potoka) je 
potřeba navýšit rozpočet na straně příjmů na položce 4213 Investiční přijaté transfery ze st. 
fondů o 1 210 300 Kč a výdaje na § 3639 Komunální služby a územní rozvoj jinde nezařazené, 
položka 6121 Stavby o 1 210 300 Kč. 
Dále uvádí, že je potřeba navýšit rozpočet na straně výdajů na § 1032 Podpora ostatních 
produkčních činností, pol. 5169 Nákup ostatních služeb o 300 000 Kč. Jsou to náklady na práci 
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T. Staňka, udělal oplocenku, pokračuje průběžně v těžbě. Bylo dosud vyčerpáno 496 tis. z 570 tis. 
Co se příjmů týká, do 30.6. evidujeme příjmy z lesa ve výši 1 890 tis. Kč. 
 
V návaznosti na právě schválené ustanovení ohledně nákupu sekacího traktůrku, je nutné 
navýšit také § 3745 Péče o vzhled obcí a veř. zeleň, na pol. 6122 Stroje, přístroje a zařízení o 
částku 200 000 Kč. 
 
Dále proběhnou drobné přesuny v rámci § 3326 Pořízení, zachování a obnova hodnot a § 6112 
beze změn závazných ukazatelů. 
 
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo obce Sobůlky schvaluje rozpočtového opatření č. 4/2023 

 
Výsledek hlasování: 8-0-0 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                                Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
Hlasování proti: 0 
Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 49/2023 bylo schváleno  
 
 

6. Projednání žádosti o udělení písemného souhlasu a žádost o zřízení 
věcného břemene k pozemku parcelní číslo 3524/117 
 
Předsedající dal slovo jednateli společnosti Nazarenus s.r.o. Tato firma vlastní nemovitost parc. 
č. 202/1, 388/13 a 388/14 včetně parcely parc. č. 3524/110 vodní plocha se stavbou rodinného 
domu č.p. 106 na parcele st.č. 202/1. Jejich cílem je po renovaci celého objektu tuto nemovitost 
prodat. 
Na základě zamítnutí prodeje pozemku parc. č. 3524/117 na minulém zasedání Zastupitelstva 
se společnost rozhodla podat žádost o zřízení věcného břemene přístupu a příjezdu přes část 
obecního pozemku parc.č.3524/117 v naší obci (jedná se o příjezdový mostek přes potok ke 
garáži rodinného domu č.p. 106). Dále podává společnost žádost o udělení písemného souhlasu 
s umístěním již vystavěné stavby – hospodářský přístavek (menší plocha než 25 m²) na části 
uvedeného pozemku pod výše uvedeným parcelním číslem.   
 
Po krátké diskuzi zastupitelstva s jednatelem společnosti Nazarenus s.r.o. rozhodl předsedající 
přistoupit k hlasování. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje zřízení věcného břemene k pozemku p.č. 
3524/117 společnosti Nazarenus s.r.o. 

 
Výsledek hlasování: 0-7-1 
Hlasování pro: 0 
Hlasování proti: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                                   Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
Zdržel se: Ing. Bohumil Bořecký, MBA 
 

Usnesení č. 50/2023 nebylo schváleno.  
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Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje povolení přístupu na pozemek parc. č. 
3524/117 

 
Výsledek hlasování: 8-0-0 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                                Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
Hlasování proti:0  
Zdržel se: 0 
 

Usnesení č. 51/2023 bylo schváleno .  
 
 

Po krátké diskuzi ohledně malého hospodářského přístavku (kurník u) se zastupitelé 
dohodli s jednatelem společnosti Nazarenus s.r.o. na tom, že společnost  nechá vytvořit 
geometrický plán a znalecký posudek tohoto pozemku. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje návrh prodeje části pozemku pod 
hospodářským přístavkem 

 
Výsledek hlasování: 8-0-0 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                               Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
Hlasování proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení č. 52/2023 bylo schváleno .  
 
 
 

   7.  Projednání žádosti o vybudování optické infrastruktury v obci 
 
Předsedající dal slovo panu Šalomounovi, jednateli firmy GT net s.r.o., který představil detaily 
projektu týkající se vybudování optické infrastruktury v naší obci. Celou infrastrukturu by firma 
vybudovala kompletně na vlastní náklady, bez těžké techniky, aby se minimalizovalo ničení 
obecních a soukromých pozemků (předzahrádek a příjezdových cest). V podstatě jde o uložení 
mikrotrubiček do země na území celé obce, do kterých je následně umístěno optické vlákno za 
účelem připojení rodinných domů, bytových jednotek a průmyslových objektů. Optická vlákna 
jsou v současné době nejmodernější a nejrychlejší technologií pro přenos dat. Firma má za sebou 
úspěšné realizace optické infrastruktury v několika okolních obcích. Uvedená technologie by 
podle něj byla velkým přínosem pro chod naší obce a spokojenosti našich občanů.  
 
Následně proběhla diskuze mezi zastupiteli. 
 
Vojtěch Rašovský se dotazuje na dopady na občany jakožto odběratele a pořizovací částky 
nového vybavení v domácnostech. Zástupce firmy GT net s.r.o. uvádí pořizovací částku pro 
konečného odběratele kolem 1 500 Kč a bezproblémový přechod na nové smlouvy. 
 
Ing. Bohumil Bořecký, MBA reagoval na nabídku firmy GT net s.r.o. negativně. Uvádí nevýhody 
projektu jako jsou vázanost na smlouvy a nutnost výkopových prací u každého objektu. 
Upozorňuje na skutečnost, že by se firma GT net dostala do výsadního postavení bez konkurence 
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a libovolně by si stanovovala cenu za poskytování služeb. Doporučuje počkat na 
vysokorychlostní bezdrátový internet 5G. 
 
Robin Rajsigl uvádí, že současná situace s internetovým pokrytím na dolním konci obce je velmi 
špatná. O víkendech se téměř nedá připojit na přetíženou síť. 
 
Předsedající se přidává k diskuzi se slovy, že by rozhodnutí nechal na občanech. Každý by se 
rozhodl sám za sebe, jestli si zvolí připojení bezdrátové nebo přes optický kabel. Doporučuje 
nechat vypracovat podrobnou nabídku od firmy GT net a poté se rozhodnout, případně zkusit 
zjistit zájem obyvatel formou ankety. 
 
Dušan Hrazdílek se přidává k diskuzi s výslovnou podporou vybudování optické infrastruktury 
v obci. Obává se však, že zjišťování zájmů od občanů by nebylo jednoduché. Starší obyvatelé nové 
technologie nevyužívají, tudíž by ani nerozuměli, co se od nich žádá.  
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje opětovné projednání žádosti o vybudování 
optické infrastruktury v obci 

 
Výsledek hlasování: 8-0-0 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                               Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
Hlasování proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení č. 53/2023 bylo schváleno.  
 
 
 

8.  Schválení Dodatku č.1 ke Smlouvě o sdružení prostředků na společnou  
jednotku požární ochrany ze dne 7.12.2009 s městem Kyjov  
 
Předsedající informoval o samotném znění dodatku ke smlouvě: 
„Smluvní strany shodně konstatují, že mezi sebou uzavřely dne 7.12.2009 Smlouvu o sdružení 
prostředků na společnou jednotku požární ochrany (dále jen „Smlouva“), jejímž předmětem je 
zřízení společné jednotky požární ochrany, kterou je Jednotka sboru dobrovolných hasičů města 
Kyjova a sdružení prostředků na společnou jednotku požární ochrany. 
Od roku 2024 se obec Sobůlky zavazuje poskytovat městu Kyjov každoročně částku ve výši 50 000 
Kč.“ 
Dodává, že až do teď byla částka příspěvku 10 000 Kč. 
 
Marian Mořický zjišťoval bližší informace, které město Kyjov vedlo k tomu navýšení částky. 
Údajně má město Kyjov v plánu vybudovat novou výjezdovou základnu včetně nákupu 
vybavení pro nově přijaté hasiče. 
 
Ing. Bohumil Bořecký, MBA s novým dodatkem nesouhlasí, dodává, že hasičské sbory jsou 
černá díra na peníze.  
Předsedající informoval, že pokud nemáme vlastní JSDH, pak bychom měli tento dodatek 
schválit.  

 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje Dodatek č.1 ke Smlouvě o sdružení 
prostředků na společnou jednotku požární ochrany ze dne 7.12.2009 s městem Kyjov a 
navýšení příspěvku na částku 50 000 Kč. 
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 Výsledek hlasování: 4-2-2 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Bc. Tomáš Kiška, EFA, Marian Mořický 
Hlasování proti: Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián 
Zdržel se: Robin Rajsigl, Dušan Hrazdílek 

Usnesení č. 54/2023 nebylo schváleno.  
 
 
 

 9. Projednání FVE na obecních budovách 
 
Předsedající přednesl k projednání žádost firmy Sunny Power, která by za obec uzavřela 
smlouvy s EG-D o rezervaci výkonu v jejich síti pro naše plánované FVE na obecních 
budovách. Předal slovo Ing. B. Bořeckému, MBA, aby osvětlil problematiku FVE. Ing. B. 
Bořecký, MBA obeznámil zastupitele s problematikou FVE a uvedl zkušenosti, které má 
se svojí soukromou FVE. Proběhla obsáhlá diskuse, po které se zastupitelé rozhodli 
požádat dotčené firmy o aktualizované cenové nabídky. Na dalším zasedání zastupitelstva 
se rozhodne, do kterých projektů se obec pustí. 
 
Návrh usnesení: Zastupitelstvo obce schvaluje, aby firma Sunny Power uzavřela za obec 
Sobůlky smlouvu o rezervaci výkonu v síti EG-D 

 
Výsledek hlasování: 8-0-0 
Hlasování pro: František Svoboda, Vojtěch Rašovský, Robin Rajsigl, Bc. Tomáš Kiška, EFA, 
                               Ing. Bohumil Bořecký, MBA, Milan Lecián, Dušan Hrazdílek, Marian Mořický 
Hlasování proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení č. 55/2023 bylo schváleno.  
 
 
 

10. Různé 
 

• Předsedající informoval zastupitele o přípravách na hody 2023. Proběhlo jednání s 
manažerem DH Sobuláci, který za odehrání hodových zábav stanovil částku 125 000 Kč. 
Obec Sobůlky se zavazuje tuto částku opět uhradit. Předseda TJ Sokol Sobůlky Jakub Vrbík 
se vyjádřil, že o ostatní zabezpečení hodů se opět postará výbor TJ Sokol Sobůlky. 

 
• Předsedající přednesl návrh zakoupit nové vánoční osvětlení. Původní osvětlení již 

dosluhuje a z bezpečnostního hlediska nevyhovuje. Pořizovací cena nového by se měla 
pohybovat kolem 80 000 Kč. 
Dušan Hrazdílek se k tomuto návrhu vyjádřil zamítavě. Pořizovací cena je podle jeho 
názoru příliš vysoká. 
Předsedající vysvětlil, že ceny těchto venkovních osvětlení jsou vyšší, jelikož musí 
splňovat přísnější bezpečnostní normy než běžné vánoční osvětlení určené do 
domácností. 

 
• Předsedající přednesl návrh zakoupit dvě nové vzduchovky, které by využívala jak obec, 

tak myslivecký spolek u dětských aktivit při pořádání akcí.  Tento návrh vznikl na základě 
získané zkušenosti z Mysliveckého odpoledne konaného 1.7.2023. Vzduchovky, které 
byly k dispozici na střelnici byly značně opotřebované. Pořizovací cena by se měla 
pohybovat kolem 10 000 Kč. 
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Zastupitelé s návrhem souhlasí, Ing. Bohumil Bořecký, MBA navrhuje nižší pořizovací 
cenu. 
 

• Předsedající dále informoval o blížícím se termínu předání zrekonstruované Hospody Na 
hřišti. Na obecním úřadě se již několik lidí zajímalo ohledně rezervace termínu pro 
soukromou oslavu v hospodě. Dosavadní nájem za rodinnou oslavu byl 968 Kč (vč. DPH). 
Nový návrh je 1 500 Kč (vč. DPH). 
Proběhla krátká diskuze, jestli ve výši nájmu zohlednit v topné sezóně cenu za topení. 
Závěrem se však rozhodlo zachovat fixně částku 1 500 Kč (s DPH), která bude platit od 
okamžiku dokončení veškerých prací. 
 

• Předsedající informoval o nových opatřeních týkajících se sběrného dvora. Nově osazená 
brána se bude od 1. 8. 2023 zamykat, aby se předešlo nekontrolovanému vyvážení 
odpadu, jak tomu bylo doposud. Klíče budou k dispozici na obecním úřadě. O víkendu si 
lidé budou moci klíče vyzvednout u paní Mileny Tylové, Sobůlky č.p. 272. 

 
• Předsedající navrhuje přesunout kontejnerové hnízdo, které je umístěno vedle prodejny 

Coop Jednota, na obecní dvůr. Bude nutné provést terénní úpravy, které umožní snadný 
příjezd ke kontejnerům jak pro obyvatele, tak pro popelářské vozy. Nikdo z přítomných 
zastupitelů neměl k tomuto návrhu výhrady. 
 

• Předsedající upozornil na špatné řešení přívalových vod ve sklepní uličce, které 
zapříčiňují znečištění přilehlé ulice blátem a kamínky. Navrhuje proto poradit se s dalšími 
odborníky, kteří by našli nejlepší řešení, jak tomu předcházet. 
 

• Předsedající informoval, že po kontrolním dnu v zázemí sportovců na Hřišti U Proseč byly 
zjištěny další nedostatky. Firma Kala přislíbila nápravu. 
 

• Předsedající dále informoval o povolení k demolici stavby parc. č. 249. 
Další povolení k demolici stavby parc. č. 258 bylo vydáno začátkem roku 2023. Dům je ve 
velmi špatném stavu, hrozí zřícení zadní části domu. Předsedající proto navrhuje vyzvat 
majitele domu k započetí demolice v co nejbližším termínu. 

 
• O slovo se přihlásila paní J.G., která vznesla dotaz na zastupitele ohledně podání 

vysvětlení kvůli věci odstoupení dvou zastupitelek z funkce.  
Dušan Hrazdílek uvedl, že mu není znám důvod pro odstoupení bývalých zastupitelek 
RNDr. Kateřiny Vymazalové, PhD a Vladimíry Svobodové. 
Ing. Bohumil Bořecký, MBA uvedl, že odstoupení RNDr. Kateřiny Vymazalové, PhD. bylo 
podle jeho informací kvůli vysoké pracovní vytíženosti. K odstoupení Vladimíry 
Svobodové neměl žádné vysvětlení, jak sám uvádí, bylo to pro něj jako blesk z čistého 
nebe. Rozhodnutí obou bývalých zastupitelek odstoupit z funkce byla jejich vlastní 
svobodná volba. Dodal, že v minulém období působil jako zastupitel a z vlastní vůle také 
podal rezignaci, a to z důvodu, že nechtěl spolupracovat s ostatními zvolenými 
zastupiteli. 
 
 

• Ing. Bohumil Bořecký, MBA vznesl výhradu k zápisu z minulého zastupitelstva. Žádá              
o zvýšenou pozornost při psaní zápisu, lepší gramatickou korekci samotného zápisu a 
číslování stran zápisu v budoucnu. 

• Ing. Bohumil Bořecký, MBA navrhuje, aby předsedající naplánoval termíny zastupitelstev 
na delší dobu dopředu. Tímto by se dala snížit absence zastupitelů. 
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Marian Mořický tento návrh okomentoval s tím, že každý zastupitel v roli zaměstnance 
má nárok na uvolnění ze zaměstnání na veřejnou schůzi zastupitelstva.  
Předsedající uzavřel toto téma s tím, že se pokusí naplánovat termíny. 
 

• Ing. Bohumil Bořecký, MBA požaduje vysvětlení ohledně zveřejněné tabulky přehledu 
plánovaných akcí v Sobůlkách. Konkrétně objasnit vztahy obce s pořadatelem, případně 
spolupořadatele akcí pod názvem Paštiky Rašovská, konané na muzeu v Sobůlkách. 
Předsedající podal vysvětlení, že pořadatel akce na muzeu Paštiky Rašovská si akci 
organizuje ve vlastní režii a vždy platí obci poplatek, dle schválené platební tabulky, za 
pronájem muzea. 

 
• Ing. Bohumil Bořecký, MBA upozornil na nepořádek na farmě v areálu bývalého JZD. Dle 

jeho zjištění se na místě hromadí nepovolená skládka stavební sutě. Při náhodném 
zastavení vozidla vezoucího další várku stavební sutě do areálu, mu řidič nedokázal podat 
vysvětlení, kde získal povolení na složení sutě. Ing. Bohumil Bořecký, MBA doporučuje 
všem zajít na místo a přesvědčit se o tomto tvrzení.  
 

• Ing. Bohumil Bořecký, MBA výslovně nesouhlasí s umístěním obecních financí na 
některých dosavadních investičních účtech. Na základě toho podává rezignaci na funkci 
člena Finančního výboru. Dále upozorňuje, že hlasování dvou nových zastupitelů na 
minulém zasedání zastupitelstva ohledně obecních financí bylo ve střetu zájmů.   
Bc. Tomáš Kiška, EFA uznal tímto své pochybení při hlasování, přiznal střet zájmů a 
omluvil se.  
 

• Dušan Hrazdílek kladně ohodnotil rekonstrukci Hospody na hřišti, jako jediný nedostatek 
vidí ponechané staré dřevěné obložení ve výčepu.  
Milan Lecián navrhuje toto dřevěné obložení odstranit, oslovit místní řemeslníky a zeď 
nechat nově omítnout.  
Předsedající informoval, že proběhne rekonstrukce tohoto obložení a následně svolá 
kontrolní den.  

 
 
 

11. Závěr 
 
V závěru zasedání předsedající poděkoval všem přítomným za účast a zasedání ve 21:05 hod. 
ukončil. 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne: 26. 7. 2023 
 
Předsedající: František Svoboda   .…………………………..………..…    dne ………………………….. 
 
Zapisovatel: Hana Hrazdílková     .…………………………..………..…   dne ………………………….. 
 
Ověřovatel: Vojtěch Rašovský        .…………………………..………..…   dne ………………………….. 
 
Ověřovatel: Robin Rajsigl               ….….......................................….….  dne ....................................... 
 


